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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Seszták Mikló s

nemzeti fejlesztési miniszter úrnak ,

„Mennyi vizet vettek a Volánok? ”
címmel. Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert az állami
vagyongazdálkodással és az állami vagyonpolitikával kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a
Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Úr !

A nyári időszakban több állami tulajdonú közlekedési társaság szokott ásványvizet biztosítani akár
alkalmazottai, akár utasai számára . Figyelemmel arra, hogy a volántársaságok biztosítják a legtöb b
település számára a közösségi közlekedés lehetőségét, szükségesnek látom megvizsgálni, hogyan
készültek fel a minisztérium felügyelete alatt álló társaságok a nagyobb hőségekre. A kifejtettekre
tekintettel arra kérem a tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1. Szerződésben állt vagy áll-e a Dél-alföldi Közlekedési Központ Zrt ., a Dél-dunántúli
Közlekedési Központ Zrt., az Észak-magyarországi Közlekedési Központ Zrt., az
Északnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt ., a Középkelet-magyarországi
Közlekedési Központ Zrt, a Középnyugat-magyarországi Közlekedési Központ Zrt . ,
illetve a Volánbusz Közlekedési Zrt . olyan gazdasági társasággal, mely részükre nyár i
védő italt, palackozott vizet vagy természetes ásványvizet szállít ?

2. Amennyiben igen, mikor, mely szerz ődő féllel, mekkora szállítási mennyiségre, milyen
ellenérték fejében kötöttek szerz ődést milyen márkájú palackozott víz, illetv e
ásványvíz szállítására?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2017. július 3 .

	

Dr. Tóth Bertalan
országgyűlési képviselő (MSZP)
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